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Aan College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Nieuwegein 
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Betreft: vragenbrief artikel 42 inzake invoering Stadspas 

 

 

 

Geacht College, 

Op 15 april 2015 is in de commissie SAM het onderwerp Stadspas behandeld naar aanleiding van 

stuk 2015-161. Het werd gezien als praatstuk, waarbij enkele beslispunten niet werden ondersteund 

door de commissie (bullet 3 en 4). Er leefden diverse vragen bij de commissie. O.a. de vraag of 

onderzocht kon worden of het mogelijk was een Lekstroompas in te voeren. Ook was er de vraag of 

voor welke voorzieningen de stadspas ingezet gaat worden. Als conclusie van de vergadering werd de 

bespreking gezien als een go voor de doorontwikkeling van de stadspas. 

In de commissie is door de wethouder beloofd dat er in juni een nieuw stuk zou komen met meer 

concrete besluitvorming. Er zou een collegevoorstel komen om alles goed te regelen. De wethouder 

heeft in de commissie duidelijk aangegeven dat de besluitvorming in samenspraak met de raad zou 

zijn. 

Vervolgens hebben wij in juni 2015 een brief van het college ontvangen, waarin wordt gemeld dat een 

nieuw stuk in juni niet gehaald gaat worden, maar dat in september een voorstel naar de raad gaat 

komen. (2015-296): "In de maand september zullen wij uw raad vragen in te stemmen met de 

definitieve wijze waarop wij  geven aan de stadspas. Dat wil zeggen: de verstrekker, soort regeling 

voor het aanbod achter de stadspas en het passysteem voor de kaart distributie. Op basis daarvan 

zullen de activiteiten uitgevoerd worden die nodig zijn om de stadspas op 1 januari 2016 in te voeren." 

(p.4) In een schema op die pagina staat: besluitvorming raad september 2015 

In september 2015 is dit onderwerp niet geagendeerd voor de raad. In plaats daarvan hebben wij in 

februari 2016 een brief (2016-013) ontvangen, waarin wordt meegedeeld dat de nieuwe stadspas op 1 

juli van dit jaar zal worden ingevoerd. Wij hebben daarom de volgende vragen: 



 

 

 

1. Wanneer ontvangt de raad het beloofde voorstel van de wethouder inzake de in te voeren 

nieuwe stadspas? 

2. Hoe verloopt de besluitvorming rondom dit onderwerp? 

3. Waarin wijkt de nieuwe stadspas af van de U-pas en wat zijn de overeenkomsten? 

4. Welke garanties heeft u dat deze nieuwe stadspas beter zal functioneren dan de U-pas? 

5. Blijft de financiële tegemoetkoming voor aanbieders op hetzelfde niveau als met de U-pas? 

6. Zijn de kosten voor een stadspas (inclusief de promotie ervan) minder dan de kosten voor de 

U-pas of moeten de aanbieders deze kosten (voor een groter deel) gaan dragen? 

7. In hoeverre is onderzocht of een Lekstroompas tot de mogelijkheden behoort? 

8. Wat is de reden dat er niet is gekozen voor een Lekstroompas? 

In de brief van juni 2015 wordt meegedeeld: "Financiële aspecten. De raad heeft voor de uitvoering 

van de stadspas een budget vastgesteld van € 340.000 euro in 2015 tot € 410.000 euro in 2018. De 

uitvoering van de Nieuwegeinpas vindt binnen dit vastgestelde budget plaats." 

In de brief van februari 2016 is sprake van het aanstellen van een programmasamensteller en 

cultuurmakelaar. 

9. Zal de aanstelling van deze twee functionarissen worden bekostigd vanuit het budget 

stadspas? 

10. Zo ja, is dit budget voldoende om te twee functionarissen aan te stellen en daarnaast een 

breed aanbod vanuit de stadspas te verzorgen? 

11. Zo nee, vanuit welk budget zullen deze functionarissen dan wel worden betaald? 

Wij wachten uw beantwoording met belangstelling af, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

  

 

 

 

 

J.C. Schiltkamp-van Dixhoorn, 
ChristenUnie Nieuwegein 

 

 

 

 

  

 

 

 

G. Horst, 
CDA Nieuwegein 

 


